

الرقم: TR-1/2018
التاريخ: 2018/5/20

تهدي سفارة جمهورية باكستان الإسلامية في عمان اطيبت تحياتها الى وزارة الخارجية و شؤون المقربين لدى المملكة الاردنية الهاشمية و تتشرف السفارة باعلامكم بان بوابة التجارة الباكستانية الالكترونية المحدودة (Pvt) ستنظم المعرض الدولي الاسيوي الـ 15 للصحة والمؤتمرات 2018 بالتعاون مع المعرض الدولي الاسيوي الـ 15 للصناعات الدوائية 2018 و المقرر عقده بتاريخ 11-13/9/2018 في مركز معرض كراتشي - باكستان ، هذا الحدث الضخم موافق عليه من قبل الرابطة العالمية لصناعة المعارض (UFI باريس - فرنسا) اكبر حدث في قطاع الصحة في باكستان والذي يشمل جميع القطاعات الرئيسية للصناعات الصحية والصناعات الدوائية بما في ذلك شركات الأدوية والرعاية الصحية ومزودي المعدات الطبية والمؤسسات الطبية والجامعات والمستشفيات والعيادات والمختبرات والمنتجات الصيدلانية والأدوات والملحقات ولوازم المواد الخام جميعها تحت سقف واحد، إنها تقدم فرصة فريدة حقا لمشاريع مشتركة في مجال للشبكات والتعاون.

و تغدو السفارة ممثلة لو تكرمت وزارة الخارجية الموقرة من تعميم هذا العرض الحصري للمذكور أدناه للجمعيات الدوائر والمنظمات الأردنية للمشاركة في هذا الحدث تحت جناح الأردن:

- كشك مخطط عدد واحد (الحد الأدنى 9 متر مربع / 300 دولار امريكي للمتر المربع)
- للرجاء العلم بان نسبة 13% من الضرائب الحكومية سوف تكون قابلة للتطبيق على التحريفة الجمركية

عرض الطائر في وقت مبكر للعارضين من الأردن:

- الإقامة في فندق 5 نجوم لمدة ثلاثة ليالي / اربعة ايام للعرف المزودة مع الافطار
- المواصلات من المطار الى الفندق - من المعرض الى الفندق
- رسائل دعوات رسمية للمشاركين من الأردن
- تسهيلات مطابقة التجارة

ملاحظة : عرض الطائر المبكر وهول الاول من نوعه لأول 100 مشارك من العارضين . ولاي معلومات / تفاصيل ، الرجاء التواصل مع نائب مدير بوابة التجارة الباكستانية الالكترونية المحدودة (Pvt) السيد فرحان اتيس على رقم هاتفه 00923008244446 ، سكايب: farhanecg ، البريد الإلكتروني: farhan@ecgateway.net

تفتتم سفارة جمهورية باكستان الإسلامية في عمان هذه المناسبة لتعرب الى وزارة الخارجية و شؤون المقربين لدى المملكة الاردنية الهاشمية عن فائق التقدير و الاحترام.



مديرية شؤون اسيا و اوقانوسيا
وزارة الخارجية و شؤون المقربين
المملكة الاردنية الهاشمية
عمان



EMBASSY OF PAKISTAN
P. O. Box 1232
Amman 11118 Jordan
Tel. 962-6-4622787 / 4624680
Fax 962-6-4611633
parepamman@gmail.com
parepamman@mofa.gov.pk

No. TR-1/2018

The Embassy of the Islamic Republic of Pakistan presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs and Expatriates of the Hashemite Kingdom of Jordan and has the honour to state that the Ecommerce Gateway Pakistan (Pvt) Ltd is organizing 15th Health Asia 2018 International Exhibition & Conferences in conjunction with 15th Pharma Asia International Exhibition & Conferences which is scheduled from 11-13 September 2018 at Karachi Expo Centre- Pakistan. This mega extravaganza is a "UFI (Paris - France) approved" Biggest Health Sector Event of Pakistan that encompasses all the major sectors of health & pharma industries including pharma and healthcare manufacturers, practitioners, medical equipment providers, medical institutions and universities, hospitals, clinics, labs, pharmaceutical products, instruments, accessories, raw material supplies and allied service under one roof. It offers a truly unique opportunity of networking joint ventures and collaborations .

2. This Embassy would highly appreciate if the esteemed Ministry of Foreign Affairs and Expatriates of the Hashemite Kingdom of Jordan circulate the below mentioned Exclusive Offer to potential Associations/ Chambers and organizations from Jordan to participate in this event under the umbrella of Jordan Pavilion:

- One (1) shell scheme booth (minimum 9 sqm US\$ 300 per sqm)
- Please note that 13% Government taxes will be applicable on tariff.

3. Early Bird Offer for Exhibitors from Jordan:

- Stay in 5 Star Hotel for 3 nights / 4 days on double occupancy basis with buffet breakfast
- Transfers between Airport - Hotel/Karachi Expo Centre/Hotel
- Official visa invitation letters for participants from Jordan
- Trade matching Facilitation

3. Note: Early Bird offer is on first-come-first-served basis for first 100 exhibitors. For any further details/information, please contact Ecommerce Gateway Pakistan (Pvt) Ltd's Vice President (Project Director) Mr. Farhan Anis on his Cell: +92300-8244446, Skype: farhanecg, email: farhan@ecgateway.net.

The Embassy of the Islamic Republic of Pakistan avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs and Expatriates of the Hashemite Kingdom of Jordan the assurances of its highest consideration.

20th May, 2018

Ministry of Foreign Affairs & Expatriates
Director (Asian and Oceanic Affairs)
Hashemite Kingdom of Jordan
Amman